Gloria Matthews DVM, PhD, DACVS - Independent Director

Gloria Matthew has more than 20 years of research and clinical
experience in orthopaedics, osteoarthritis, rheumatology and cartilage
repair with extensive expertise in medical devices, biologicals, and
regenerative medicine. She has a strong track record of supporting life
sciences companies to grow and evolve from start-up stage to fully
integrated biopharma companies and has built an impressive business and
medical network over the years. She was Senior Vice President of
MiMedx, a biopharma company focused on the development and
commercialisation of regenerative and therapeutic biologicals in wound

- care, and spine and sports medicine. Prior to that, she was Chief Medical
Officer of the restorative cell therapy company Histogenics and Senior Director of Orthopaedics at
Genzyme, a Sanofi company.




Gloria Matthews DVM, PhD, DACVS — Administrateur Indépendant

De nationalité américaine, Gloria Matthews dispose de plus de 20 ans
d’expérience dans la recherche clinique en orthopédie, arthrose,
rhumatologie et réparation du cartilage, ainsi qu’une solide expertise dans
le domaine des dispositifs médicaux, des produits biologiques et de la
médecine régénérative. Au cours de sa carriére, elle a accompagné de
nombreuses start-ups du secteur des sciences de la vie dans leur
développement jusqu’au stade de sociétés biopharmaceutiques
entierement intégrées. Cela lui a permis de batir un important réseau dans
le domaine commercial et médical. Elle a également occupé le poste de
Vice-Président Senior de MiMedx, société biopharmaceutique
spécialisée dans le développement et la commercialisation de traitements biologiques et régénératifs
pour les plaies ouvertes, la colonne vertébrale et la médecine sportive. Précédemment, elle était
Directrice Médicale de Histogenics, une société de thérapie cellulaire réparatrice, et Directrice Senior
de I’orthopédie chez Genzyme, filiale de Sanofi.




